
Proces-verbal 
incheiat i n  data 

de 31 august 201 1, orele 13,OO 

Sedinta a avut loc in  sala de consiliu de la etajul Ill al cl3dirii 
Prim3riei Mur~icipiului Bucure~ti la care au participat 18 din cei 55 
de consilieri generali. 

La gedinf3 au participat urmitorii: domnul profesor doctor 
Sorin Mircea Oprescu - Primar General al Municipiului Bucuregti, 
doamna Cristina Ecaterina Coruf - Subprefect al Municipiului 
Bucuregti, g domnul Tudor Toma - Secretar General al 
Municipiului Bucuregti. 

Au fost invitati s i  participe directorii din cadrul aparatului de 
specialitate al Primarului General al Municipiului Bucuregti gi mass 
- media. 

La 9edinti au fost absenti urmitorii: Bicaintan lrimie 
Gabriel; Bidulescu Aurelian; Boaj3 Minic3; Budulan Pompiliu; 
Capota Bogdan Alexandru; Chiri? Mariana; Cosma Roxana Maria; 
Cruceanu Elena; Deaconescu Cristinel lonel (mo'tivat); Dinc3 
Dumitru; Florescu Dragog (motivat); G3f-Deac loan (motivat); 
Gorodea Tiberiu Silviu loan; Ivagcu Tiberiu; Meran Stefan Dan 
(motivat); Mihailovici Virginia; Mihgilescu Ion Bogdan; Neagu 
Mihai; Nenieg Carmen lonela; Nicorescu Virgil; P3rvu Cosmin 

f Gabriel; Popa Grigore loan; Pop Romeo; Poteragu Cornel 
Constantin; Prioteasa Doru; Purcirea Sorin; Raicu Mircea CI-istian; 
Ridoi Silviu George; RZiileanu Marius Nicolae; Rogeti George 
Adrian (motivat); Stan Ion; Stan Nicugor; Toma Veronica; Tica 
Horafiu Florin; Untaru Virgil; Vlidan Florin Laurentiu; Voicu Mihai. 

Domnul Secretar General Tudor Toma 
Bun3 ziua doamnelor gi domnilor, rog secretariatul tehnic s3 

inii comur~ice ,. prezenta. 
In sal3 sunt prezenii 18 consilieri. 

Domnul presedinte de sedinti Murg C31in,,;s--=fN. 

avern 
Cvorumul de gedinf 
cvorum, motiv pent 



Probabil va fi amanat3 pentru o dat3 ulterioar3. 

Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu 
Va rog gi i n  special pe cei care lipsesc, este o toarnni mai 

mult decat agitata gi problematical este exact ceea ce se intamp18 
acum cu o serie intreaga de lucruri gi atunci eu am sa rog sa 
congtientizam, avem cateva proiecte pe care le supun atentiei 
consiliului gi care la randul lor vor avea o determinare serioasa, eu 
sper cB protectiv3 asupra cetatenilor Bucuregtiului. Ma refer la 
partea de giga - calorie, la partea de plafoane pe care le veti 
aproba dumneavoastra. Rog consilierii PDL-ului gi pe ceilalti care 
alcatuiesc majoritatea in  consiliu sZi priveasca cu mai mult3 atentie 
acest lucru per~tru c4 nu putem lucra in  acest fel. 

Domnul pre~edinte de sedintg Murg C8lin 
Cererile de luare la cuvant raman valabile pentru urmstoarea 

ged i nt3. 

Domnul Secretar General Tudor Toma 
Trebuie s3 imi permiteti sa dau citire art. 40 din Legea nr. 

21 512001 privind administratia public3 locala cu modificarile ~i 
completarile ulterioare, i n  conformitate cu , care gedintele 
Consiliului Local se desf3goara legal, i n  prezenta majorit3tii 
consilierilor in  functie. Neavand cvorumul intrunit, vG rog s8 
declarati gedinta inchis8. 

Domnul consilier Popescu Costin Adrian 
Domnule pregedinte, am g eu o ruggminte. Cu toat8 

onestitatea, cum ne spuneti dumneavoastt-3 din cinci i n  cinci 
minute pe la toate televiziunile, s8 ne spuneti ~i noui  a cats oarG 
vii bateti joc de majoritatea consilierilor USL-ului gi i n  special de 
bucuregteni, de ce vS bateti joc, ce interese v3 man3 pe 
dumneavoastr3 in  aceastB directie? Sunteti un lider spuneti 
dumneavoastr3 marcant al coalitiei majoritare, adica PNG - PDL, 
suntefi singur aici i n  sal%. Vreau s3 ne spuneti gi noua a cats oar3 
va bateti joc de noi, de aparatul prim3riei gi i n  special de 
bucuregteni? Ce interese aveti? 

Don-~nul presedinte de sedints Murq Cilin 
Domnul Popescu, este o Tntrebar 

c3 sunt prezent aici, nu 
Motivele pentru care o 



imi rgspundeti gi dumneavoastrg la o intrebare. De ce 6 consilieri 
din grupul dumneavoastra lipsesc? Motivele probabil cZi sunt 
sirnilare. 

Domnul consilier Popescu Costin Adrian 
Dumneavoastra acuza,li 6 consilieri de la USL cB lipsesc, dar 

voi ca ati patit subit toti? .... brusc gi afi venit aici dumneavoastra ca 
sg 1iimu;im cH vg era fricB sB nu cumva sB se intruneascg cvorum 
gi s i  fiti schirnbat. Acesta este de fapt principalul motiv pentru care 
afi venit. 

Dorrlnul presedinte de sedintg M u r ~  Cglin 
Domnul Popescu credeti-ma, este ultima mea grijh. 

Donclnul consilier Popescu Costin Adrian 
Atunci dati-vS demisia. 

Doamna consilier Drgghici Aurelia Gratiela 
Doresc s3 v3 aduc la cunogtintg cB pe consilierii USL aici 

prezenti gi fac precizarea; colegii nogtri de la PDL gi de la PNG nu 
au inteles s2i dea curs acestei gedinte care este grevata daca vreti 
de teme extrem de importante acum la inceputul toamnei in  
perspectiva venirii iernii, de aspecte concrete care vizeaz3 
existents gi supravietuirea lor in  aceasts iarna. Deci noi avem un 
studiu care vizeazs RADET-ul, avem i n  vedere subventia la 
cZildur3, proiecte importante care .[in de asigurarea asistentei 
medicale la domiciliu. Este o temS pentru care eu am insistat gi am 
accesat Tntotdeauna colegii gi opinia publica, pentru c i  intr-un 

C sistem i n  care ne confruntZini cu pacienti care mor la poarta 
spitalelor, nu intelegem ca macar un serviciu medico-social care 
intervine ca un paliativ in  sprijinul varstnicilor, 'in sprijinul 
persoanelor imobilizate la pat, nu intelegem s3 venim gi sa 
sprijinim aceste proiecte, fapt pentru care eu vin gi spun public c2 
PDL-ul trebuie s3 igi asume toate daunele care vor decurge din 
aminarea lor. VZi mullumesc. 

Doamna consilier Tapardel Ana Claudia 
Stimati colegi, ceea ce a spus colega mea anterior este real 

gi foarte important. Evident c4 este regretabila absenta colegilor de 
la PDL, avand in  vedere cZi pe ordinea de zi erau nigte puncte 
foarte importante,dar qi mai regretabil este fa 
de la PDL sunt in  aceast 
nu particips la gedintii c 



care se pune, nu este c5 au lipsit din motive obiec'tive, ci faptul c5 
din propriile interese ale grupului PDL- PNG saboteaza ~edinta de 
Consiliu General $i i n  ulntim5 consecints saboteaz5 interesele 
locuitorilor Municipiului Bucuregti. Va rog sa dati dovad5 de 
responsabilitate gi sa nu mai repetati acest lucru, pentru c5 
interesele dumneavoastr6 nu sunt gi nu vor fi niciodata mai 
importante decit interesele bucuregtenilor. 

Domnul presedinte de ~edinta Ml-rrg Cilin 
Domniqoara Tapardel v& sfatuiesc inainte s3 faceti o 

afirmatie sS o Si verificati. 

Domnul consilier Scarlat Horia 
Dragi colegi, haideti s5 spunem lucrurilor pe nume. De ce nu 

sunt prezenti i n  sal5 consilierii PDL. 
Colegii nogtri sunt deranjafi de aparitia pe ordinea de zi a 

punctului 11 ~i vi-l citez: proiect de hotgr3t-e privind imputernicirea 
Consiliilor Locale ale Sectoarelor 1-6 de a hotari cu privire la 
asocierea cu Direcjia Generala Anticoruptie din cadrul Ministerului 
Administratiei ~i Internelor. Cine a citit acest proiect $tie foarte clar 
c5 este vorba despre o informare a cet5teanului pentru a combate 
coruptia din administrafia locala a Bucuregtiului. 

Acesta este rnotivul principal pentru care colegii nogtri de la 
PDL, cu o parte dintre ei am ~i vorbit, erau foarte intrigati de acest 
punct de pe ordinea de zi. Nu este vorba de privatizarea RADET- 
ului ... acesta este punctul cheie pentru care colegii nogtri nu au 
venit. 

Dornnule Primar, daca vrefi prezenta PDL-ului i n  aceasta 
i sal3, va rog s i  scoateti punctul I 1  de pe ordinea de zi, pi-ivind 

informarea cetsteanului pentru actele de coruptie. Acesta este 
motivul pentru care PDL-ul gi-a retras in aceastg zi oamenii din 
aceast3 sals. V5 multumesc. 

Domnul presedinte de sedints Murq Cslin 
Domnule Scarlat v5 informez cS mintiti. Am avut mai multe 

discutii cu reprezentantii Directiei Generale Anticoruptie impreung 
cu dbrnnul primar, impreung cu domnul viceprimar, la initiativa 
Sectorului 1 care a facut deja un protocol, am extins acest protocol 
la nivelul tuturor sectoarelor Bucure~tiului gi vom face 9i un 
protocol separat pentru BucureSti. Deci, domn 
vorbiti, vZi rog informati-vii ~i 

i i. 



Domnul Primar General Sorin Mircea Oprescu 
Doamnelor qi domnilor consilieri cu privire la asocierea cu 

Directia General3 Anticorupfie vreau sa va spun c3 de abia 
incepe, nu este sfiirgitul anchetelor. Vorbind foarte serios, am 
discutat qi la solicitarea diingilor, dar credem cu tarie ca acest 
lucru nu va face altceva deciit sa dea la o parte povegtile, b&rfele, 
. .. . iar daca exista ca On toate locurile oameni care nu gi-au vazut 
de treaba, atunci sa-qi Tnsuqeasca qi sa plateasca pentru ceea ce 
au facut. 

Multumesc! 

Domnul presedinte de sedinta Murg Calin 
VS multumesc! 

Acestea fiind spuse, vS multumesc pentru prezenta. 

SECRETAR GENERAL 
AL MUNlClPlULUl BUCURESTI 

Tudor Toma 
7 

intocrnit 
Vasilescu F. fi 
Nica M, t L  




